
Zápisnica

z verejného rokovania Obecného zastupiteľstva v Podbieli 
zo dňa 07. decembra 2012

Prítom ní:
Zástupca starostu obce -  Slavomír Korčuška
Poslanci : Bc.Pavol Kudzbel, Rudolf Veselý, Dušan Dvorský, Ing. Iveta Kanderková, Pavol Loffaj
Hl. kontrolór : Viera Bebejová
Ďalší p rítom ní: podľa prezenčnej listiny

K bodu číslo 1 : Otvorenie
Zástupca starostu obce Slavomír Korčuška privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva 
a občanov obce. Skonštatoval, že je  prítomných šesť poslancov, obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné.

K bodu číslo 2 : Schválenie programu rokovania
Zástupca starostu obce oboznámil prítomných s predloženým návrhom programu. Navrhol zmenu 
programu z dôvodu prítomnosti pána Juraja Fandela, zástupcu spoločnosti Tower plus z Bratislavy 
na dnešnom rokovaní, ktorý prišiel odprezentovať zámer spoločnosti vybudovať na Studenom 
potoku malú vodnú elektráreň. Materiály so žiadosťou o stanovisko boli poslancom doručené. 
Navrhol ako bod 4 zaradiť do programu Prezentáciu spoločnosti Tower plus, spol. s r.o. Bratislava 
a súčasné body 4 až 17 označiť ako body 5 až 18. Opýtal sa na ďalšie doplňujúce návrhy. Nikto 
viac nepredložil návrh na doplnenie programu. Hlasovaním „za“ predloženú zmenu programu 
rokovania bolo 6 poslancov.
Začalo sa prerokovávanie jednotlivých bodov programu.

K bodu číslo 3 : Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice
Do návrhovej komisie zástupca starostu navrhol poslancov Rudolfa Veselého a Ing.Ivetu 
Kanderkovú. Hlasovaním „za“ Rudolfa Veselého bolo 5 poslancov, 1 sa zdržal hlasovania. 
Hlasovaním „za“ Ing.Ivetu Kanderkovú bolo 5 poslancov, 1 sa zdržal hlasovania.
Zástupca starostu určil za overovateľov zápisnice Pavol Loffaj a Dušan Dvorský. Za zapisovateľa 
zápisnice určil Mgr.Patríciu Korčuškovú.

K bodu číslo 4 : Prezentácia spoločnosti Tower plus, spol. s r.o. Bratislava
Zástupca starostu požiadal prítomného pána Fandela, aby predstavil svoj zámer. Ten uviedol, že má 
záujem vybudovať na Studenom potoku malú derivačnú vodnú elektráreň, ktorá by bola umiestnená 
2,1 km od sútoku s Oravou. Využívala by prevedenie vody zo studeného potoka do rieky Orava 
pomocou mikrotunelu popri Bielej Skale, pričom využije 38 m výškový rozdiel. Odberný objekt by 
bol umiestnený na existujúcom betónom prahu, takže by nevytváral novú migračnú bariéru. Vody 
bude odvedená odberným objektom k vtokovej šachte a následne prevedená rúrou o priemere 1600 
mm na druhú stranu kopca k strojovni a odtiaľ do rieky Orava. Navrhovaný ročný výkon je 3500 
MWh. Súčasťou zámeru je  revitalizácia Studeného potoka a vybudovanie nového napojenia odberu 
vody pre obce do požiarneho potoka. K zámeru dala spoločnosti súhlasné stanovisko Národná 
diaľničná spoločnosť a Slovenský vodohospodársky podnik. Zástupca starostu následne otvoril 
k tomuto bodu diskusiu. Tento bod berú poslanci na vedomie.
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K bodu číslo 5 : Schválenie doplnenia harmonogramu zasadaní Obecného zastupiteľstva 
v Podbieli na rok 2012
Zástupca starostu uviedol, že je  potrebné zvolať rokovanie obecného zastupiteľstva venované práve 
úprave rozpočtu obce na rok 2012 na skutočný stav podľa čerpania v roku 2012. Preto navrhol 
doplniť harmonogram zasadaní obecného zastupiteľstva o termín 28.12.2012 o 17.00 hod. s bodom 
programu Úprava rozpočtu obce na rok 2012. Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. Otvoril 
k tomuto bodu diskusiu. Do diskusie sa nikto neprihlásil. Zástupca starostu prečítal návrh na 
uznesenie. Hlasovaním „za“ doplnenie harmonogramu bolo 6 poslancov.

K bodu číslo 6 : Schválenie darovania nehnuteľnosti obci Podbiel

Zástupca starostu informoval, že na niektorom z predchádzajúcich zasadaní obecného zastupiteľstva 
sa schvaľovala darovacia zmluva na pozemky pri drevenici č. 112 od manželov Brabcovcov. Pretože 
vtom  čase nebol list vlastníctva na drevenicu, ku darovacej zmluve je  potrebné teraz prijať 
uznesenie aj na drevenicu, ktorá je  už zapísaná na novom liste vlastníctva. Požiadal o stanovisko 
predsedov stavebnej a finančnej komisie. Poslanec Kudzbel uviedol, že stavebná komisia 
doporučuje schváliť predmet darovania. Taktiež za finančnú komisiu poslankyňa Kanderková 
uviedla, že doporučuje. Hlavná kontrolórka súhlasila. Zástupca starostu otvoril k tomuto bodu 
diskusiu. Do diskusie sa nikto neprihlásil. Zástupca starostu prečítal návrh na uznesenie. 
Hlasovaním „za“ schválenie darovania nehnuteľnosti boli 6 poslanci.

K bodu číslo 7 : Schválenie plánu rokovaní obecného zastupiteľstva na rok 2013
Zástupca starostu prečítal návrh plánu rokovaní obecného zastupiteľstva na rok 2013, ktorý 
obdržali poslanci v materiáloch na dnešné rokovanie. Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. 
Otvoril k tomuto bodu diskusiu. Do diskusie sa nikto neprihlásil. Zástupca starostu prečítal návrh na 
uznesenie. Hlasovaním „za“ schválenie plánu rokovaní bolo 6 poslancov.

K bodu číslo 8 : Správa hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontrolnej činnosti 
k 30.11.2012
Správu o výsledkoch kontrolnej činnosti prečítala hlavná kontrolórka. Zástupca starostu otvoril 
k tomuto bodu diskusiu. Poslanec Kudzbel sa opýtal, či prekročenie položiek rozpočtuje v súlade 
s rozpočtovými pravidlami, pretože toto stanovisko neodznelo. Preto hlavná kontrolórka na 
zasadnutie dňa 28.12.2012 toto stanovisko predloží. Poslanec Loffaj sa opýtal hlavnej kontrolórky, 
či zistila oprávnenosť nákladov na antuku. Ďalej uviedol, že pri schvaľovaní postupu pri udeľovaní 
dotácií nebolo uvedené, že je  potrebné predložiť pokladničnú knihu. Na to uviedla poslankyňa 
Kanderková, že sa schválila kontrola hlavným kontrolórom a záleží na ňom, čo si bude pýtať a čo 
usúdi, že bude kontrolovať. Prítomný Ing.Ján Sitek uviedol, že zmluva o dotácii bola podpísaná, 
prečo má kontrolórka kontrolovať interný doklad, akým pokladničná kniha je, má kontrolovať to, či 
bola dotácia zúčtovaná. Do diskusie sa nikto viac neprihlásil. Tento bod berú poslanci na vedomie.

K bodu č.9 : Schválenie Plánu kontrolnej činnosti HKO na obdobie 1. polroka 2013
Zástupca starostu uviedol, že navrhovaný Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky bol 
vystavený na úradnej tabuli obce v zákonom stanovenej lehote. Poslanci ho obdržali v materiáloch 
na dnešné rokovanie. K plánu neboli doručené žiadne pripomienky. Hlavná kontrolórka k nemu nič 
viac neuviedla. Zástupca starostu otvoril k tomuto bodu diskusiu. Nikto sa neprihlásil. Zástupca 
starostu prečítal návrh na uznesenie. Hlasovaním „za“ schválenie plánu kontrolnej činnosti boli 6 
poslanci.
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K bodu č.10 : Schválenie udelenia odmien pre poslancov a komisie obecného zastupiteľstva 
za obdobie roka 2012
Tento bod predniesla predsedkyňu finančnej komisie a správy majetku Ing.Iveta Kanderková. 
Prečítala návrh na odmeny pre poslancov a komisie. Ing.Iveta Kanderková 250,- eur, Bc.Pavol 
Kudzbel 250,- eur, Ľubomír Franko 250,- eur, Rudolf Veselý 250,- eur, Dušan Dvorský 250,- eur, 
Pavol Loffaj 250,- eur. Komisiám obecného zastupiteľstva takto: kultúrna a športová 220,- eur, 
finančná a správy majetku 360,- eur, stavebná 360,- eur, sociálna 290,- eur, životného prostredia 
120,- eur, pre ochranu verejného poriadku 150,- eur. Zástupca starostu sa opýtal na doplňujúce 
návrhy. Nakoľko v návrhu nebola navrhnutá odmena zástupcovi starostu, ten dal pozmeňujúci 
návrh, aby bola do návrhu zapracovaná odmena aj pre neho, avšak len v pomernej výške voči 
ostatným poslancom, t.j.167,- €, pretože od septembra vykonáva funkciu zástupcu starostu a za toto 
obdobie mu odmena neprináleží. Túto odmenu od následne poskytne Obci ako dar. Poslankyňa 
Kanderková uviedla, že bude potrebné kvôli navýšenému návrhu na odmeny vykonať úpravu 
rozpočtu obce. Považuje toto navýšenie za adekvátne činnosti obecného zastupiteľstva. Hlavná 
kontrolórka nemala pripomienky. Následne poslankyňa Kanderková prečítala návrh na uznesenie, aj 
s odmenou pre zástupcu starostu, v ktorom boli jednotlivé položky vyčíslené v hrubom a výplatný 
termín bude mesiac november 2012. Hlasovaním „za“ takto predložený návrh odmien pre 
poslancov a komisie obecného zastupiteľstva bolo 6 poslancov.

K bodu č . l l  : Schválenie udelenia odmeny hlavnému kontrolórovi obce
Tento bod predniesla  p redsedkyňu  finančnej komisie a správy m ajetku Ing.Iveta Kanderková. 
Prečítala návrh, v k torom  finančná komisia doporučuje schváliť hlavném u kontrolórovi 
odm enu vo výške 50,- €. Hlavná kontro lórka nem ala pripom ienky. Zástupca starostu  otvoril 
k tom uto bodu diskusiu. Nikto sa neprihlásil. Poslankyňa K anderková prečítala návrh na 
uznesenie. H lasovaním  „za" schválenie udelenia odm eny hlavném u kontrolórovi bolo 6 
poslancov.

K bodu č.12 : Schválenie návrhu VZN obce o miestnom poplatku za komunálne odpady a 
drobné stavebné odpady
Tento bod predniesla Mgr.Korčušková, ktorá prečítala návrh na VZN. Jeho návrh bol vystavený na 
úradnej tabuli obce v zákonom stanovenej lehote. Poslanci ho obdržali v materiáloch na dnešné 
rokovanie. K dnešnému dňu k nemu neboli doručené žiadne pripomienky. Zástupca starostu vyzval 
predsedkyňu finančnej komisie pani Kanderkovú, aby prečítala stanovisko komisie. Finančná 
komisia doporučuje zmeniť predložený návrh takto: § 3 ods.l znie: Sadzba poplatku za komunálne 
odpady sa na zdaňovacie obdobie stanovuje 0,0194 eura za jeden liter, čo je: a.) pre fyzické osoby, 
ktoré majú na území obce trvalý pobyt alebo prechodný pobyt:
1./l-členná domácnosť 13,87 eur za odvoz odpadu v intervale jedenkrát za 4 týždne na rok
2./2-členná domácnosť 27,74 eur za odvoz odpadu v intervale jedenkrát za 4 týždne na rok,
3./3-členná a viacčlenná domácnosť 55,48 eur za odvoz odpadu v intervale jedenkrát za dva týždne 
na rok. Zástupca starostu sa opýtal na ďalšie návrhy. Nikto sa neprihlásil. Hlavná kontrolórka 
nemala pripomienky. Zástupca starostu prečítal návrh na uznesenie. Hlasovaním „za“ pozmenený 
návrh VZN bolo 6 poslancov.

K bodu č.13 : Schválenie VZN obce o miestnych daniach a o podmienkach určovania a 
vyberania daní na území obce Podbiel
Tento bod predniesla Mgr.Korčušková, ktorá prečítala návrh na VZN. Jeho návrh bol vystavený na 
úradnej tabuli obce v zákonom stanovenej lehote. Poslanci ho obdržali v materiáloch na dnešné 
rokovanie. K dnešnému dňu k nemu neboli doručené žiadne pripomienky. Zástupca starostu vyzval



predsedkyňu finančnej komisie pani Kanderkovú, aby prečítala stanovisko komisie. Finančná 
komisia doporučuje zmeniť predložený návrh takto: v § 3 ods.2 sa text 0,0229 eura za 1 m2 
nahrádza textom 0,0212 eura za 1 m2. Zástupca starostu sa opýtal na ďalšie návrhy. Nikto sa 
neprihlásil. Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. Zástupca starostu prečítal návrh na uznesenie. 
Hlasovaním „za“ pozmenený návrh VZN bolo 6 poslancov.

K bodu č.14 : Schválenie VZN obce o zrušení všeobecne záväzného nariadenia
Zástupca starostu uviedol, že na ostatnom zasadaní obecného zastupiteľstva bolo prijaté uznesenie 
o vyhovení protestu prokurátora proti Všeobecne záväznému nariadeniu Obce Podbiel č. 4/2008 
zo dňa 26.9.2008 o podmienkach chovu, držania a ochrane psov na území obce Podbiel v celom 
rozsahu. Návrh VZN obce o zrušení tohto všeobecne záväzného nariadenia bol vystavený na 
úradnej tabuli obce v zákonom stanovenej lehote. Poslanci ho obdržali v materiáloch na dnešné 
rokovanie. K dnešnému dňu k nemu neboli doručené žiadne pripomienky. Zástupca starostu sa 
opýtal na doplňujúce návrhy. Nikto sa neprihlásil. Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. 
Zástupca starostu prečítal návrh na uznesenie. Hlasovaním „za“ VZN o zrušení VZN bolo 6 
poslancov.

K bodu č.15 : Žiadosti
Zástupca starostu informoval o žiadosti Jarmily Kočalkovej, Podbiel o prenájom pozemku. Ide 
o pozemok pred Pizzériou Dalas, ktorej je  prevádzkovateľkou, za účelom parkovania osobných 
motorových vozidiel. Vyzval na predloženie stanoviska predsedov stavebnej a finančnej komisie. 
Poslanec Kudzbel uviedol, že stavebná komisia doporučuje žiadosť zamietnuť z toho dôvodu, že sa 
jedná o verejné priestranstvo a nebolo by vhodné vytvárať tam parkovisko, ktoré vadí v prechode 
cez tento priestor. Za finančnú komisiu predložila nedoporučujúce stanovisko poslankyňa 
Kanderková. Komisia prezentuje názor, že neďaleko je  dostatok parkovacích miest. Zástupca 
starostu otvoril k tomuto bodu diskusiu. Z poslancov sa nikto neprihlásil. Z občanov vystúpil 
Ing.Ján Sitek, ktorý uviedol, že ak sa rieši parkovisko, treba riešiť aj priestor ďalej pred rodinným 
domom Frankovcov, ktorý priestor pred domom užívajú bez súhlasu obce. Poslanec Kudzbel 
upozornil, že je  rozdiel, ak zamedzíme prístupu k rodinnému domu. Nikto viac sa neprihlásil. 
Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. Zástupca starostu prečítal návrh na uznesenie. 
Hlasovaním „za“ zamietnutie žiadosti bolo 5 poslancov, jeden sa zdržal hlasovania.
Zástupca starostu predniesol žiadosť Rudolfa Veselého, Podbiel o predbežné vyjadrenie k 
odkúpeniu pozemku. Ide o pozemok, ktorý je v súčasnosti súčasťou školského dvora, ale rodina 
pána Veselého ho využíva ako prístupovú cestu k ich rodinnému domu. Pretože si ho chce 
vysporiadať, na odkúpenie od Obce potrebuje mať vyhotovený geometrický plán. Preto nás žiada 
o predbežné vyjadrenie. Zástupca vyzval na predloženie stanoviska predsedov stavebnej a finančnej 
komisie. Poslanec Kudzbel uviedol, že stavebná komisia doporučuje vydať predbežný súhlas. 
Taktiež finančná komisia, za ktorú poslankyňa Kanderková uviedla, že následne doporučuje 
komisia odpredaj za sumu 6,10 €/1 m2. Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. Zástupca starostu 
otvoril k tomuto bodu diskusiu. Poslanec Loffaj sa opýtal, či ostane aj po odpredaji táto cesta. 
Poslanec Veselý uviedol, že áno, len nech je to vysporiadané, aby ho nikto nemohol napadnúť, že 
užíva cudzie. V diskusii vystúpil aj občan Ing.Ján Sitek, ktorý upozornil na to, že je potrebné 
preveriť, či môže ako poslanec pán Veselý hlasovať za tento odpredaj, a ďalej, aby sa mu do 
zmluvy dala ťarcha užívať tento pozemok ako cestu a pre školské účely. Nikto viac sa neprihlásil. 
Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. Zástupca starostu prečítal návrh na uznesenie. 
Hlasovaním „za“ vyjadrenie predbežného súhlasu bolo 6 poslancov.
Žiadosť pani Cecílie Hlodákovej, Podbiel o kompenzáciu majetku za neoprávnene osvedčené 
pozemky. Ide o žiadosť, ktorou sa poslanci už zaoberali na zasadaní 05.10.2012, avšak bola 
odložená. Zástupca starostu vyzval predsedu stavebnej komisie na predloženie stanoviska. Poslanec
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Kudzbel uviedol, že komisia preskúmala podklady a zistila, že pozemok bol neoprávnene 
osvedčený obcou ešte za života pána Turčáka. Časť tejto parcely bol odpredaná pánovi Ľubošovi 
Turčákovi, časť je  pod cestou okolo Oravy a časť je  zapísaná na pani Hlodákovú. Žiadateľka 
žiadala aj o zámenu s pozemkom pod cestou na Zámostí, avšak s týmto stavebná komisia nesúhlasí. 
Doporučuje zameniť len 188 m2 na pozemku na Lánoch. Je zaužívané, že kto preukáže vlastníctvo, 
majetok sa mu vráti. Za finančnú komisiu predniesla stanovisko poslankyňa Kanderková. Finančná 
komisia doporučuje zámenu vo výmere 188 m2. Nikto viac sa neprihlásil. Hlavná kontrolórka 
nemala pripomienky. Zástupca starostu prečítal návrh na uznesenie. Hlasovaním „za“ zámenu 
o výmere 188 m2 obecného podielu na parcele č.8163/1 bolo 6 poslancov.
Zástupca starostu prednieslo žiadosti firmy BOMSTAL s.r.o., Podbiel o odkúpenie pozemkov. 
Týmito žiadosťami firma žiada o odkúpenie obecných pozemkov, ktoré sa nachádzajú pri budove 
firmy v Podbieli. Časť je  využívaná ako prístupová cesta smerom od Litvákovcov a firma ju má 
v prenájme od Obce a časť by bola využívaná ako zásobovacia rampa a na parkovanie vozidiel.
Za stavebnú komisiu predniesol stanovisko poslanec Kudzbel. Stavebná komisia doporučuje 
zamietnuť žiadosti, nakoľko parcely má firma v prenájme a výstavba rampy nie je v súlade 
s územným plánom obce. Odpredaj časti parcely naruší jej celistvosť. Poslankyňa Kanderková 
predniesla stanovisko finančnej komisie, ktorá rovnako doporučuje zamietnuť žiadosti. Do diskusie 
sa nikto neprihlásil. Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. Zástupca starostu prečítal návrh na 
uznesenie. Hlasovaním „za“ zamietnutie bolo 6 poslancov.

K bodu č.16 : Interpelácie poslancov a občanov
V tomto bode poslanec Loffaj upozornil na to, že začalo zimné obdobie a miestne komunikácie boli 
šmykné a neboli posypané. Navrhol riešiť to v spolupráci s Cestnými stavbami. Zástupca starostu 
uviedol, že posypový materiál už máme k dispozícii, posypala sa časť ciest, ďalší posyp budeme 
riešiť aj vlastnými prostriedkami. Vystúpil prítomný Ing.Ján Sitek, ktorý uviedol, že je  prekvapený, 
že sa dnes nerokuje o rozpočte, aj napriek tomu, že bol vystavený v lehote. Ak nie je  schválený 
rozpočet, je rozpočtové provizórium, čo je mínus v súvislosti s podávaním žiadostí, pretože sa 
nemôžeme podieľať 5 % na spolufinancovaní. Rozpočet sa podľa jeho slov mohol dnes schváliť, 
nevie, prečo sa zaužívalo jeho schvaľovanie v 1.mesiaci. Poslankyňa Kanderková uviedla, že 
v súčasnosti ešte nie je  schválený štátny rozpočet, nevieme záväzné informácie o podielových 
daniach. Žiadosti o dotácie sú doručené, poslanci sa nimi budú zaoberať v januári. Tento bod berú 
poslanci na vedomie.

K bodu č.17 : Informácie zástupcu starostu
Zástupca starostu predniesol prítomným správu o plnení uznesení, ďalej informoval, že obecný úrad 
reagoval na výzvy Environmentálneho fondu o dotáciu na rok 2013 na kotolňu v KŠH na základe 
stavebného povolenia na jej plynofikáciu a ďalej na vybudovanie odvodňovacieho kanála v Krivom 
Kúte. Žiadosti budú vyhodnocované až v 1 .polovici budúceho roka. Ďalej bola zaslaná žiadosť do 
Programu obnovy dediny na rok 2013 na verejné osvetlenie Bobrovej rale. Momentálne sa 
pripravuje žiadosť do programu Zelené oázy na verejné priestranstvá, ďalej sa bude reagovať na 
výzvu Ministerstva kultúry SR o dotáciu na folklórne slávnosti na rok 2013. Popri tom pôjde 
žiadosť o dotáciu na VÚC na kultúru a na Úrad vlády o vybavenie do kuchyne ZŠS. Ďalej dal do 
pozornosti prípravy na 14.reprezentačného ples obce Podbiel, ktorý by sa mal konať 09.02.2013. 
Uviedol informáciu o tom, že predseda NR SR vyhlásil nové voľby do orgánov samosprávy obcí na 
sobotu 09.03.2013. Harmonogram povinností je k dispozícii na obecnom úrade. Taktiež prečítal 
stanovisko SSE-Distribúcia, a.s., Žilina k zmene umiestnenia trafostanice v Sihle. K tomuto bodu 
vystúpil občan Ing.Ján Sitek, ktorý sa pýtal, kto zmenil rozhodnutie o vykurovaní kotolne. Sú 
predsa projekty na vykurovanie biomasou, bolo vydané stavebné povolenie. Plyn je  rizikový, zvýšia 
sa náklady a je  potrebné vybudovať ďalšiu kotolňu. Bol zámer pripojiť na biomasu aj okolité domy,
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robila projekty profesionálna firma zo Žiliny. Takéto zámery podporuje aj vlády. A chce do 30 dní 
písomne, prečo došlo k zmene vykurovania. Ďalej sa pýtal, prečo bývalý starosta rozhodol 
o posunutí trafostanice, keď bola ťarcha pre Ľuboša Turčáka strpieť postavenie trafostanice. Na to 
zástupca starostu uviedol, že stavebné povolenie na biomasu je  už neplatné, štiepka už nie je  lacná 
záležitosť. Bolo treba o tom hovoriť, keď to bolo aktuálne.

K bodu č.18 : Záver
Zástupca starostu poďakoval prítomným poslancom a občanom obce za účasť a ukončil rokovanie 
obecného zastupiteľstva.

Overovatelia zápisnice: Pavol Loffaj

Dušan Dvorský

Prílohy

obce Podbiel

starosta obce 
v zastúpení Slavomír Korčuška

- uznesenie číslo 9/2012
- pozvánka 1 ks
- prezenčná listina 2 ks
- darovacia zmluva
- Správa hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontrolnej činnosti k 30.11.2012
- Plán rokovaní Obecného zastupiteľstva v Podbieli na rok 2013
- Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na obdobie 1. polroka 2013
- VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady
- VZN o miestnych daniach a o podmienkach určovania a vyberania daní na území

- VZN o zrušení všeobecne záväzného nariadenia
- žiadosti


